
ZÁPISNICA 

z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 

konaného dňa 11.01.2022 o 16:00 online formou videokonferencie v súlade s článkom 9 

Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

 
Prítomní:  

Mgr. Miloslav Baco (predseda komisie) 

Martin Barčák (poslanec)  

RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 

Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   

Ing. Marián Michalík (odborník komisie)  

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

 

Neprítomní: 

Mgr. Richard Medal (poslanec) 

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu.  

2. Zaplavovanie podjazdu pod železničnou traťou z ulice Brnianska do Zlatoviec/Záblatia.  

3. Rôzne.  

4. Záver. 

 

Na úvod Mgr. Miloslav Baco, predseda komisie privítal prítomných, skonštatoval, že komisia je 

uznášania schopná. Prečítal program zasadnutia, opýtal sa či je návrh na jeho doplnenie, a dal hlasovať za jeho 

schválenie. 

 
Uznesenie č.1/2022 
Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania pri MsZ v Trenčíne schvaľuje program 
zasadnutia. 
za: 6                proti: 0           zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2. Zaplavovanie podjazdu pod železničnou traťou z ulice Brnianska do Zlatoviec/Záblatia 

Mgr. Ing. Kolář: Komu patrí táto cesta? Kto je správca podjazdu, ktorý je po každom malom daždi zaplavovaný? 
Dostal som neoverené informácie, že kanalizácia nespĺňa normy. Treba pozrieť projekt, pozrieť či je to 
zrealizované podľa normy. Mám informáciu, že čistenie nepomôže, že je tam úzka rúra. Nemám to ako zistiť, 
vliezť tam... Treba, aby sa to opravilo, nemôže to byť stále zaplavované (požiadavka ID 1069). 
Ing. arch. Mlynčeková: Poprosíme kolegu Hartmanna. Zistíme fakty.  
Ing. Michalík: Je ešte možná záručná oprava podjazdu? Ešte to nie je tak dávno... 
 

Bod. 3. Rôzne 

Mgr. Baco – Búranie areálu Merina - zo strany Meriny je zahradený chodník. Na útvare mobility bolo povedané, 

že chodník nie je mesta. Dôchodcovia, ktorí idú na zastávku z Pod Sokolíc musia použiť nadchod, čo je pre nich 

problém. Je možné aspoň na 1 m chodník sprejazdniť (požiadavka ID 1070). 

 

 

p.Barčák: Ďakujem za odpoveď na podnet k pozemku z druhej strany STAVOKOVU (pozn. Firmboxy, podiel 
zelene). Medzi sviatkami mi volal dotyčný, ktorý sa zaujímal o to. Je možné zavolať tam ešte pred dokončením 



stavby štátny stavebný dohľad? Vieme dostať odpoveď, či je to v súlade v tomto čase nie keď bude dokončená 
stavba? 
Ing. arch. Mlynčeková: Podnet na ŠSD treba adresovať na stavebný úrad.  
 

4. Záver 

Mgr. Baco: Poďakoval za účasť. 

 

Zapísala:  

Ing. Viera Gugová, garantka komisie 

V Trenčíne dňa 13.01.2022 

 

 

              Mgr. Miloslav Baco 
        predseda komisie 

 


